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10. maj 2017 
 

Referat fra afdelingsmøde den 9. maj 2017 
 

 
Deltager: Henrik, Nita, Jan, Annette, Birte og Maja 
 
 
 
1. Velkomst. 
 
2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 11. april 2017 

Referat fra bestyrelsesmødet den 11. april 2017 blev godkendt. 
 
3. Mødestedets videre fremtid, godkendelse af brev til mødestedet, m.m. 

Punktet er udskudt på ubestemt tid. 

 

4. Nyt antenneanlæg. 

Vi ønsker at fremlægge både Fiberteams tilbud, samt Yousee´s tilbud på afdelingsmødet i september. 

Afventer tilbud fra Fiberteam. 

 

5. Info om Parkvej 39. 

Der kan ikke gøres noget i øjeblikket. Situationen overvejes. 

 

6. Affaldsposer/affaldshåndtering, forslag fra Nita. 

Vi indskærper, at der skal bindes knude på poserne. Vi mener ikke, at der skal uddeles poser til 

beboerne. 

 

7. Afdelingsmødet, evt. weekendmøde, så flere måske vil deltage. Forslag fra beboer Tina B 

Nielsen. 

Vi vil sende skrivelse rundt til beboerne og spørge, hvad de ønsker. Weekendmøde kan først blive 

aktuelt efter afdelingsmødet i september, da datoen allerede er fastsat. 
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8. Opgaver til afdelingsmødet, er der nogle der vil skrive bestyrelsens forsalg? 

Nita og Birte laver et udkast til bestyrelsens forslag. 

 

9. Status på Husorden. 

Husorden er godt på vej. Der er planlagt videre arbejde den 23/5, derefter forventes udkast færdigt til 

indsendelse til Lejerbo. 

 

10. Eventuelt. 

Hegnet omkring boldbanen bliver klippet op. Bestyrelsen havde en snak om, hvorvidt vi ønsker låsen 

fjernet. Hvis låsen fjernes risikerer vi boldspil døgnet rundt af folk udefra. Hvis det fortsætter, at hegnet 

klippes, vil vi overveje om boldburet skal nedlægges, da der er store omkostninger forbundet med 

reparation. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


